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Referat SB møde 14. maj 200 

 

 

 

                                                                                 

Referat af skolebestyrelsesmøde d. 25.02. 2016 
 

Til stede: 

Forældrerepræsentanter: Dorte Pedersen , Lisbeth Nielsen, Katrine Mikkelsen, 

Christina Simonsen, Lars Hilary Post Nexø, Thulani 

Lindberg-Nielsen, Marianne Grønning, Linda Gjesing 

Lauersen 
 

 

Elevrepræsentanter:          Samahir Salah Ahmed Hammid,  

Medarbejderrepræsentanter:         Thomas Poulsen, Anders Holm Nielsen 

Ledelse:          Thomas Horn, Finn Kristensen, Gitte Frandsen 

 

Afbud: 

Forældrerepræsentanter:  

Medarbejderrepræsentanter:   

Elevrepræsentanter:        Cecilia Ørmen 

Ledelse:           

 

 

--------------------------------------------- 

 

 

 

1.  

Godkendelse af dagsorden og referat 

Referat godkendt. 

Dagsorden godkendt. 

 

 

 

2.  

Nyt fra elevrådet 

Skoleblad 

Jannan og Seemaab 7.v er inviteret til at komme og præsentere første udgave af elevrådets nye 

skoleblad. 

Skolebestyrelsen udtrykker stor begejstring for tiltaget generelt og for den første udgave af bladet. 

De glæder sig til at læse de fremtidige udgivelser. Det store elevråd vil i første omgang skiftes til at 

skrive artiklerne. 

 

Ideen om en fritidsmesse 

Samahir uddyber hvordan elevrådet fra Grøndalsvængets skole påUnge politikers Dag fik en rigtig 

god modtagelse af deres ide om at oprette fritidsmesse, hvor kommunens børn og unge vil kunne 

blive præsenteres for en bred række af fritidsaktiviteter. 

Kontortid: 

Mandag - fredag kl. 7:30-15:00 

Telefon: 38349350 

 

WWW.gvs.kk.dk 

mail@gvs.kk.dk 

 

G R Ø N D A L S V Æ N G E T S   S K O L E 
 
 RØRSANGERVEJ 29 - 2400 KØBENHAVN NV 
 

 

K Ø B E N H A V N S   K O M M U N  E   Børne– og Ungdomsforvaltningen 
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3. 

Budget 2016 og regnskab 2015 

Skole 

Der er mulighed for at stille spørgsmål til regnskab og budget. 

Regnskab 2015 godkendes. 

Budget 2016 godkendes. 

 

KKFO 

Der er mulighed for at stille spørgsmål til regnskab og budget. 

Regnskab 2015 godkendes. 

Budget 2016 godkendes. 

 

 

 

4. 

Styrket medborgerskab 

Thomas Poulsen orienterer om projekt Styrket Medborgerskab og har medbragt materiale med 

udsagn fra en større række interviews med forældre med anden etnisk baggrund. Udsagnene er delt 

op i "veje til deltagelse i forældreaktiviteter" samt "barrierer for deltagelse i forældreaktiviteter". 

SB drøfter områderne. 

 

Ideer: 

 Flere kontaktforældre end 2 pr klasse 

 Kontaktforældre på tværs af årgangen 

 Genoptagelse af etnisk råd 

 Mentorordning blandt forældre 

 Forældrebank, hvor man kan søge forskellig bistand 
 

TP tager ideerne med i det videre arbejde. 

 

 

 

5. 

Kontaktforældremøde d. 19.4. 

Det ene tema for mødet vil være en fortsættelse af børn og unges brug af sociale medier. 

Der spørges ind til om elevrådet vil behandle temaet medier og komme og fremlægge for 

kontaktforældrene. AHN og Samahir siger ja på elevrådets vegne. 

Lars er tovholder på punktet og vil afstemme SB-delen med elevrådsdelen. 

 

Det besluttes at tema 2 bliver: Mulighed for erfaringsudveksling. 

Tidspunktet for mødet bliver fra kl. 19.00-21.00. 

 

 

 

6. 

Profilering af skolen 

Punktet udskydes til næste møde. 
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7. 

Genhusning  

 

HO/FK orienterer om genhusningsplanerne for KKFOen under byggesagen. Følgende forslag har 

været drøftet i forældrerådet og medarbejdergruppen: 

 

0. klasserne:   i nr. 79. 

1. og 2. klasserne:  i bygningerne i Borup (tidligere børnehave og fritidshjem). 

3. klasserne:   deler lokale med klub Borup. 

 

I medarbejdergruppen er der udtrykt bekymring for, at man i denne model mister mulighederne ved 

aldersintegrationen, og at 0. klasserne bl.a. vil kunne opleve tiltaget i nr. 79 som værende en 

forlængelse af børnehaven. 

SB drøfter fordele og ulemper i forslaget samt eventuelle alternativer. Konkludernede tilkendegiver 

et enigt SB at ovenstående model er den mest hensigtsmæssige. 

 

 

Genhusning af skolen 

HO orienterer om, at der er i øjeblikket fra anden side kigges på, om skolen skal genhuses på den 

tidligere Bispebjerg Skole. Der er blandt ledelse og medarbejdere en udbredt holdning til at denne 

løsning skal forsøges undgået. HO har skrevet til beslutningstagerne - med opbakning fra 

skolechefen.  

SB udtrykker at de giver deres fulde opbakning. 

 

Under alle omstændigheder skal der findes løsning på idrætsfaciliteter lige meget om det bliver 

skolen bliver på matriklen eller om den skal genhuses på Bispebjerg Skole. 

 

 

 

7.b 

Orientering 

HO 

Rotterne er langt om længe udryddet i madkundskabslokalet og efter rengøring foretaget af 

professionelt firma er lokalet netop åbnet for undervisning igen. 

Desværre er der på næsten samme tidspunkt  konstateret rotter i Grøndal hos dyrene. Der tages hånd 

om dette. 

 

Drivhus 

Byggeriet af drivhuset starter i næste uge og er sat til at tage tre uger. Der vil under byggeriet være 

fokus på sikkerheden i skolegården. 

 

 

7.c 

Linda meddeler at familien har købt hus i Hvidovre, og at hun pr. 1. maj derfor desværre måtræde 

ud af skolebestyrelsen.  

 

 

 

8. 

Næste møde d. 30. marts 
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 Profilering af skolen 

 Endelig forberedelse af kontaktforældremødet. 

 

 

 

 

 

  Referat: Gitte Frandsen 
 

 

 

Godkendt af skolebestyrelsen    dato: 

 


